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Svar på interpellation från Anders Hammarström (V) angående om allmänheten 
kommer få ta del av avtal gällande upplevelsepark på Skutberget.

I en interpellation från Anders Hammarström (V) efterfrågas svar gällande om avtalet/avtalen kommer att 
offentliggöras innan det ingås, och om kommunfullmäktige kommer ges möjlighet att yttra sig över det eller 
de avtal som tecknas mellan exploatören och Karlstads kommun gällande uppförande och drift av 
upplevelsepark och markanvändning på Skutberget.

Gällande etableringen av Muminvärlden har teknik- och fastighetsnämnden fått i uppdrag att driva projektet 
som ett vanligt exploateringsprojekt. Detta har också gjorts vilket innebär att det, i samband med att 
detaljplanen ska antas, även behöver godkännas ett genomförandeavtal som tydliggör kommunens respektive 
bolagets ansvar. På grund av ärendets karaktär bedöms detta dock ha principiell karaktär vilket innebär att 
det, enligt reglementet, ändock bör gå till kommunfullmäktige för godkännande. Detta kommer också att ske. 
Avtalet blir offentligt så fort det skickats ut till teknik- och fastighetsnämnden.

Kommunstyrelsens ordförande Per-Samuel Nisser (M)


